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SVĚT: Když máte moc, tak se můžete dívat na ostatní lidi jako na hmyz. A jestliže se na lidi budu
dívat jako na hmyz obtěžující, pak se nedivíte, že někdo přijde s nápadem depopulace. Cílem elit je
ovládnutí světa, můžete to nazvat spiknutí. Jsou hloupí, protože jsou opití arogancí moci. A mohou
udělat jenom to, co jim dovolíme. Proto se odpovědnosti nezbavíte. Budete to vy sami, kteří svým
postojem rozhodnete o osudu svém, svých dětí i vnuků.

„Jako se u covidu část lékařské komunity nechala uplatit, tak i v oblasti Green Dealu a
zelené strategie je část vědy uplacena. Velká část vědy dneska dělá politickou agendu.
Nehledá pravdu, nehledá poznání, nehledá vědecké argumenty, ale vědecky podporuje
to, co pro obyvatelstvo doporučují elity.“

Peter Staněk v obsáhlém rozhovoru pro pořad Kupředu do minulosti. Ne příliš příjemný výhled na
to, co nás čeká. Cílem elit je ovládnutí světa. Kontrola bude probíhat přes povinnou digitální
identitu a měnu, a propojení lidského těla s technikou. Digitální koncentrák. Můžete to nazvat
spiknutí. Ale lidé se probouzejí. Už nechtějí být pasivní ovce. Kdo chce přemýšlet, začíná přemýšlet.
Prof. Ing. Peter Staněk, CSc. je ekonom, prognostik a vizionář, který působil jako poradce
několika premiérů, a také jako poradce Světové obchodní banky i Mezinárodního měnového fondu.

Ve virtuálním světě získáte nepodmíněný příjem a do práce
půjde váš avatar.
Globalizátoři teď přímo zuří, protože se probouzí stále více a více lidí. A toto probuzení proniká přes
různé vrstvy, týká se covidové pandemie, týká se klimatických změn, a všeho kolem světa digitálního
obzoru. A globalisté, kteří toto všechno nalajnovali – měli jste žít v digitálním světě – najednou
zjišťují, že to nebude tak prosté. Ve virtuálním světě získáte nepodmíněný příjem, do práce půjde váš
avatar, a budete mít kybersex. Ale bude to ještě lidský svět?

Lidé se probouzejí. Už nechtějí být pasivní ovce. Ale ještě potřebujeme na čele stáda ovcí berana.
Když předtím například na Davoském fóru Schwab otevřeně prohlásí, že depopulujeme přibližně
šest miliard lidí, tak se nikdo neozval. Ale mezi tím pronikly informace, jak si někdo představuje
depopulaci, a jelikož základním prvkem depopulace byla pandemická krize a vakcíny, a tak dále, tak
najednou začali zodpovědní lékaři, a jiní, publikovat studie a materiály o tom, co dělají vakcíny
mRNA, jakým způsobem vakcinace přispěla k nadúmrtí, která se projevují ve všech zemích. A
veřejnost začala přemýšlet: „A proč nám umírají mladí sportovci v rozkvětu života? Proč nám
umírají mladí lidé v rozkvětu života? Jak je to možné? Vždyť měli být skvěle chráněni vakcinací.“ A
lidé, kteří chtějí přemýšlet, začínají přemýšlet.

Pokud bude schválena ve WHO Pandemická smlouva a nová zdravotní pravidla, a v EU návrhy na
předání všech zásadních kompetencí států do Bruselu, nezbude nám nic. Jestliže WHO vyhlásí
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pandemickou krizi – přičemž mění pravidla pro vyhlášení pandemické krize, protože pandemická
krize se může vyhlásit i tehdy, když úmrtnost dosáhne deseti procent z počtu nemocných, což nikdy
nebylo u covidu dosaženo, protože tam byl koeficient 0,3 – tak v tom případě přecházejí národní
pravomoci na WHO. Ale co je důležitější, ne jenom přesun kompetencí, důležitější jsou ty čtyři
procenta z HDP, které musí být poslány členskými zeměmi na WHO do fondu pandemické krize.

Změna zdravotních pravidel WHO, které z 80 procent financuje soukromý sektor, bude znamenat
přenesení všech kompetencí v oblasti zdraví z ČR na WHO. To je totální ovládání.

A to se pak propojí s Paktem pro budoucnost OSN – podle kterého OSN a jeho vedení mohou určit to,
co ohrožuje planetu – který bude nástrojem pro eliminaci všech odpůrců. A právě proto, aby odpůrci
nebyli, se teď přijala nová legislativní úmluva Evropské unie o boji proti hoaxům a o boji proti
nepravdě. A boj proti hoaxům mají dokonce realizovat evropští prokurátoři pravdy, kteří budou
označovat, co je hoax a nepravda, a to s označením trestného činu s trestní sazbou jeden až pět let.

Lež v pandemii covidu: Pfizer přece přiznal, jednak před americkým Kongresem, jednak před
Evropským parlamentem, že oni od začátku věděli, že jejich vakcinace vás vůbec nechrání, a
vůbec nebrání před rozšiřováním pandemie, že vůbec nechrání váš život a že svým způsobem může
mít vedlejší účinky. A jelikož jsme různí, tak tyto vedlejší účinky jsou různé.

Podíl CO2 ve vzduchu je 0,4 procenta. Díky CO2 rostou rostliny. A co budou dýchat, když CO2
omezíme? Asi naši hloupost. Zelený úděl, Green Deal – základ příští Evropské unie – všichni vědí, že
je to podvod, že žádné CO2 nefunguje. Klimatické změny na Zemi jsou cyklické. Příčinou jsou
změny oběžné dráhy Země kolem Slunce, a sklonu zemské osy. To způsobuje změnu osvitu povrchu
planety až o 30 procent.

Tak, jako u covidu se část lékařské komunity nechala uplatit, tak i v oblasti Green Dealu a zelené
strategie je část vědy uplacena. Velká část vědy dneska dělá politickou agendu – nehledá pravdu,
nehledá poznání, nehledá vědecké argumenty, ale vědecky podporuje to, co pro obyvatelstvo
doporučují elity. A jelikož jsme vychovali naše obyvatelstvo k tomu, aby věřilo vědě, tak proč byste
pochybovala o tom, že CO2, a naše prdění, zvyšuje skleníkový efekt?

Cílem neviditelných elit je ovládnutí světa. Kontrola bude probíhat přes povinnou digitální identitu a
měnu, a propojení lidského těla s technikou. Digitální koncentrák. Můžete to nazvat spiknutí, nebo to
můžete nazvat snaha o ovládnutí světa, a tak dále. Protože někdo pochopil klíčové parametry čínské
společnosti. [zdroj]

Multimiliardáři chtějí moc. Na ostatní lidi pohlížejí, jako na
obtěžující hmyz.
Když máte 50 miliard, tak jestli máte 51 miliard, už je vám putna. Pak chcete už jediné – moc. A když
máte moc, tak se můžete dívat na ostatní lidi jako na hmyz. Hmyz je buď neutrální, nebo hmyz
obtěžující. A jestliže se na lidi budu dívat jako na hmyz obtěžující, pak se nedivíte, že někdo přijde s
nápadem depopulace. Multimiliardářům už nejde o peníze, ale o moc. Na ostatní pohlížejí jako na
obtěžující hmyz, chtějí depopulaci planety.

Problém vědy je, že přestala hledat příčiny jevů, a koncentruje se na detailizaci. Znáte všechno o
špičce špendlíku, jenom nevíte, jak špendlík používat při šití. Ale to není důležité, protože na tom,
když znáte všechny aspekty špičky špendlíku, si založíte katedru, budete mít studijní směr, budete
dostávat granty, když budete empatičtí k představám vědy. A všimněte si, všichni ti profesoři, a
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všichni ti lidé, kteří byli ve výzkumu, když začali mluvit pravdu, ztratili granty, ztratili peníze,
vyhodili je z univerzit, a pak se prohlásilo, že jsou to hoaxy, a skončilo to tím, že jsou ruští švábové,
dezinformátoři, dezoláti, a já nevím, ještě jaké „dezo“. Ale faktem je, že tím jste vytvořila ve
společnosti klima, ve kterém je bezpečnější říkat jediný správný názor. A jelikož to části populace
vyhovuje – a bohužel podle průzkumů je to 60 procent – tak vytvoříte dojem většiny. A kdo by se
vzpouzel většině? Abyste byla ostrakizována? Aby vás označovali za dezoláta? Tak buď jste ticho,
nebo začnete se skřípajícími zuby podporovat mainstreamový názor.

Elektromagnetické pulzy z mobilů mění neurální synapse v mozku, a my to ještě s nadšením, a s
radostí, nosíme s sebou u hlavy, a sledujeme zprávy idiotského obsahu.

O atmosféře planety nerozhoduje amazonský prales, ale svrchních pět metrů hladiny oceánu, kde je
95 procent fytoplanktonu, který pohlcuje 62 procent CO2, a uvolňuje 82 procent kyslíku.

Všechny tyto úvahy, které slyšíte, jsou známy hodně dlouho, ale byly časově rozfázovány 2030, 2040,
2050. Od té doby by si člověk řekl: „Prosím vás, za třicet let, co mě to bude lámat hlavu. A najednou
se má všechno změnit do roku 2030.“ Ale co se stalo, že všechny tyto procesy takzvaného Velkého
resetu, nebo globální změny, nebo podobně, se stlačily do roku 2030?

A klíčová otázka zní: Proč? A možná konspiračně chaotická odpověď zní: Elity vědí, co se blíží jako
totální přestavba, nazvěme to „terraformace“ povrchu planety. Existují tři mezinárodní studie,
které konstatují, že do roku 2050 radikálně změní 42 až 48 % severní polokoule, a 31 až 33 % jižní
polokoule, své klimatické nastavení. Tam, kde bylo teplo, bude zima, a tam, kde byla zima, bude
teplo. Dobrá, ale to se týká osmi miliard lidí. Zvládnete přesun, geografický přesun 8 miliard lidí?
Šesti miliard lidí? Jedné miliardy lidí? Ne. Ovšem, kdybyste přesouvali 100 miliónů lidí, tak by byl
možná pan Schwab spokojen a ureguloval by to.

Pokles diverzity vašeho mikrobiomu ve vašem trávicím traktu z 1 900 na 1 100 druhů
mikroorganismu, znamená současně pokles imunitního systému o 50 %. Teď k tomu přidejte
chemizaci prostředí, elektromagnetický smog, vakcíny, a všechno ostatní, a zjistíte, že váš imunitní
systém funguje na 20, 30 procent, oproti původnímu předpokladu přírody.

Když máte moc, tak se můžete dívat na ostatní lidi jako na hmyz. Hmyz je buď neutrální, nebo hmyz
obtěžující. A jestliže se na lidi budu dívat jako na hmyz obtěžující, pak se nedivíte, že někdo přijde s
nápadem depopulace. [zdroj]

Elita se o vás postará. Budete-li poslouchat, máte sto
procent kreditu i příjmu.
Elity samy o sobě zasely vlastní faktor sebezničení, tak jako se štír kousne do vlastního ocasu. Zasely
ho tím, že si myslí, že všichni lidé jsou ovce. To není pravda. Elita se o vás postará. Když budete
poslouchat, máte vysoký kredit a sto procent nepodmíněného příjmu. Když ne, tak nic.

Jak zní bezpečnostní protokol třídící informace u 90 procent lidí? Je to emočně logický kód, který je
odrazem etických, morálních a mravních principů sociální skupiny, které jste členem. Máte tam
materiální věc, kterou můžete odvážit? Ne. Je to morálně etická struktura příčin a souvislostí
skupiny, které jste členem. Jestliže je společnost založena na spotřebě, na nezodpovědnosti, na
ovládání, moci, chtivosti a podobně, tak 90 procent lidí třídí informace podle tohoto kódu, a 10
procent jsou „mimozemšťané“ – myslí jinak.

Všichni CEO nadnárodních firem jsou psychopati. Kdyby nebyli psychopaty, v takové funkci by
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nebyli. To platí i pro politiku. Jestliže ve společnosti, a v její architektuře společenského vědomí, je
zakotvena i ochota podřídit se, akceptovat dav, a přijmout, i když vím, že to nejsou správná kritéria,
ale chci mít pokoj, chci splynout s davem, tak pak to znamená, že psychopati, kteří společnost v
jistých fázích vedou, můžou toto udělat.

První věc – minimálně 60 procent informací může získat každý, pokud umí kombinované informace
ověřovat, to znamená systém kritické kontroly informací. Já vím, že to stojí čas, že to stojí energii.
Druhá věc, musíte chápat, čemu se věnuji celý život – architektura souvislostí. Totiž informace
nemá smysl, dokud ji nevsadíte do architektury souvislostí – a tehdy se Golem pohne. Šém. Šem ha-
meforaš – řečeno s císařem – pohne Golemem.

S informacemi se musí umět trpělivě a soustředěně pracovat a dávat je do souvislostí. Jinak není
možné oddělit pravdu od lži, zrno od plev. Ale to většina lidí nechce. Máte miliardu informací,
můžete mít všechno. A která část informací – pozor – je lež? Oni dávají polopravdu a pololež, protože
abyste oddělila zrnko od plev, pravdu od lži, musíte mít informace, musíte s nimi pracovat. A jelikož
vědí, že většina lidí nemá trpělivost – máte průzkumy, které dokazují, že mladá generace, díky netu,
a podobně, má trpělivost a soustředění 3 až 5 minut, a pak už ne – takže za 3 až 5 minut se
nedopátrají po tom, co je podstatou světa kolem nich. A kromě jiného to má další výhodu:
Jednoduchý svět nevyžaduje žádné složité myšlení, a žádnou složitou odpovědnost.

Ale když tady máte lidi, jako je mezinárodní skupina právníků, která podává žalobu na Mezinárodní
tribunál, nový Norimberský tribunál, ve vazbě na covid, tak to jsou právě lidé, kterým to nedalo a
kteří se do toho pustili, nastudovali to, připravili právní podklady, sehnali studie, a tak dále. Vždyť si
vezměte skutečnost, že v Evropském parlamentu probíhá diskuse o covidu, a je to obrovský úspěch,
protože do té doby každý, kdo kritizoval covid, byl tvrdě setřen. A že probíhá diskuse na půdě
českého parlamentu, je také obrovský úspěch, i když to skončilo, jak to skončilo.

A toto všechno se bude dít i ve vazbě na Green Deal, protože jakmile začne Evropská unie tlačit na
ta nesmyslná opatření, tak se to dotkne každého člověka, a najednou i ti, kteří nemysleli, najednou –
když jim řeknu: Víte, od roku 25 nesmíte topit dřevem a dřevní štěpkou. A od roku 2027 už nesmíte
ani kupovat plynové kotle. A musíte topit, nevím, loučí, nebo krbem, nebo tepelným čerpadlem. Ale
kolik stojí tepelné čerpadlo? Nestojí náhodou desítky tisíc? A když na něj nemáte, tak čert s vámi, ale
už nesmíte topit ničím jiným.

Vláda se o vás postará. Dostanete nepodmíněný příjem a sociální kredit, založený na postoji k
elitám, k oteplování, k migraci. Když posloucháte, máte sto procent kreditu i příjmu. Vážení občané,
vy se nebojte, je tady elita, vláda, která na vás myslí – dostanete nepodmíněný příjem. A abyste byli
klidní, spojíme to se sociálním kreditem – koneckonců Čína to odzkoušela – a tento sociální kredit
bude znamenat váš postoj k elitám, a ke globálnímu oteplování, k migraci, a ke všemu. A když budete
apatičtí, tak budete mít 100 procent sociálního kreditu, a 100 procent nepodmíněného příjmu.

Nebudou vás nutit, abyste měli digitální identitu. Ale bez ní nemůžete do obchodu, do nemocnice,
nezaplatíte daně. A je na vás, abyste se svobodně a demokraticky rozhodli. Čili vytvoří podmínky,
které ani nemusíme sledovat, jenom je publikují, a je na lidech a na jejich svobodné vůli, aby se
rozhodli, jakým směrem půjdou, co chtějí udělat, a tak dále. Je to geniálně promyšleno.

A v tomto ohledu se vychází z toho, že skutečně 60 procent jsou ovečky, které, aby neměly problémy
s podmínkami, tak akceptují digitální identitu i bezhotovostní ekonomiku – i povinnou vakcinaci, i
bydlení v patnáctiminutových městech. Pochopte, tato salámová metoda znamená patnáctiminutové
město. A co znamená patnáctiminutové město? Do patnácti minut pěšky, nebo na kole – ale ne
elektrickém – musíte stihnout bydlení, zaměstnání, školu, kulturu, vzdělávání, všechno ostatní.
Kdybyste chtěla jít za tuto hranici, musíte mít souhlas magistrátu, a to můžete udělat, řekněme,



stokrát ročně, a víc ne, a nesmíte jet autem, a podobně.

Takto strukturovaná podoba podmínek znamená, že jestliže použijete technologii vařené žáby, tak si
nevšimne úlohy patnáctiminutového města, nevšimne si bezhotovostní ekonomiky. Lidé si
nevšimnou, že vakcíny něco znamenají, lidi si nevšimnou ničeho, protože budou žít v pohodlném
domě, nebudou mít starosti o topení, budou mít přírodu na balkóně, o všechno se postará umělá
inteligence, a jediná věc, kterou musí odevzdat, je sebe sama. A toto je drobnost v porovnání s těmi
pohodlnými věcmi. Jelikož platí známá věta, že celý pokrok souvisí s tím, jak je člověk líný, tak máte
vrchol lenosti, a tak ani nemusíte vstát z postele, všechno je v digitálním světě.

Politici mohou dělat pouze to, co jim lidé dovolí. Jestliže většina zavře oči, a akceptuje dystopický,
nelidský svět digitálního feudalismu, stane se realitou.

Přežít v probíhající globální terraformaci přírody je možné jen při regionalizaci politických struktur,
energetiky, bydlení a zemědělství.

Elity samy o sobě zasely vlastní faktor sebezničení, tak jako se štír kousne do vlastního ocasu. Zaseli
ho právě tím, že si myslí, že všichni lidé jsou ovce. To není pravda. [zdroj]

Elity s námi mohou dělat jen to, co jim dovolíme. O svém
osudu si rozhodneme my.
Nedrážděme přírodu bosou nohou. Příroda nám to spočítá, a jestliže nám to spočítá příroda, nebude
úniku, nezachrání se ani elita, ani digitální otroci. Právě proto je příroda laskavá, jako laskavá máma
v tom, že vás varuje, dá vám nějaký pohlavek, po zadečku, ale ještě vám dává možnost. Elity s námi
mohou dělat jen to, co jim dovolíme. Budeme to my, kdo svým postojem rozhodne o osudu svém,
svých dětí i vnuků.

Jsou hloupí, protože jsou opití arogancí moci, a proto vám Schwab klidně prohlásí, že všichni lídři na
planetě jsou produktem Aspen Institute, a dalších vzdělávacích institucí. Takže jestli vezmete pana
Macrona, nebo pane Trudeaua, je to úplně jedno, všichni jsou absolventy těchto institucí, jsou
inkorporováni tímto strategickým manévrem. Ale oni zapomněli na čtvrtý zákon univerza – protože je
nikdy nezajímaly zákony, které řídí svět kolem nich – a to na první, primární zákon: Zákon zachování
dynamické rovnováhy. Znamená to tedy, že život může přežít jenom tehdy, jestliže minimálně po
určité období udržíte stabilní podmínky. Druhý zákon mluví o tom, že evoluční vývoj neměníte
pomalu, ale kvalitativními skoky, a to po dosáhnutí kritické, mezní hranice. Třetí zákon říká, že
kombinace času a jednotlivých procesů vytváří architekturu souvislostí. A klíčový je čtvrtý zákon:
Diverzita je pružnost a pevnost systému zároveň – musíte zachovat diverzitu civilizačních modelů a
historického zázemí na planetě. Jiným způsobem: Kdybyste ji popřela, tak to znamená popření toho,
co vás vytváří jako entitu, a budete nahrazeni jinými inteligentními tvory na planetě.

Oni počítali s tím, že vytvoří homogenní masu, která bude poslouchat, ale ve skutečnosti znova
vytvoří vroucí masu rozporných tendencí a procesů, která nalezne jednoho společného nepřítele, a
tímto nepřítelem bude dnešní vládnoucí elita. Všimněte si, jak se vyjadřuje Macron, nebo jak se
vyjadřuje Trudeau, a podobně – to nejsou normální lidi. A z toho vyplývá jediná věc: Když ztratíte
pocit sebekontroly, tak se jakákoliv elita zničí. Až se probudí aspoň 30 procent lidí, tak i tito budou
prchat.

Naštěstí umělá inteligence neznamená inteligenci lidského druhu. Umělá inteligence totiž nemá
vědomí, ale je to pouze kombinace algoritmů, které se vzájemně kombinují. Ale vaše vědomí
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neznáme, nemůžeme ho stáhnout do počítače, jak si myslí pan Nostromo, nebo pan Harari, nebo
Elon Musk. Vědomí je kvantové, je pro nás neznámé, je nepředstavitelně silné.

Musíme si uvědomit, že jsme vždy byli, jsme a budeme pouze součástí přírody. Nebudeme její vládci,
příroda tu není kvůli nám, jsme pouze součástí přírody, a vždy budeme. Jestliže jste součástí přírody,
pak to znamená úctu k přírodě, potřebu poznat přírodu, a pak to znamená poznat své místo v
přírodě.

Válka na Ukrajině je výsledkem geopolitických nepochopení a vzájemných rozporů z obou stran.
NATO má zásoby střeliva na dva dny. USA jsou na tom lépe, a v případě globálního konfliktu mají
rakety a střelivo na sedm dní.

Elity s námi můžou udělat jenom to, co jim dovolíme. Proto se odpovědnosti nezbavíte. Budete to vy
sami, kteří svým postojem rozhodnete o osudu svém, svých dětí i vnuků. [zdroj]
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